

**ETHYDCO** an international value creating plastics and rubber products company; is fully committed to carry out all its activities with high quality in sustainable manner by pursuing continual improvement in all aspects of the company activities to achieve and maintain satisfaction for customers, shareholders and all interested parties.

**ETHYDCO** a responsible organization has a fully integrated approach to all applicable management systems, which fit and enhance the company's various activities in all its business processes through active involvement, commitment and accountability of all employees and contractors.

As part of commitment to customer focus, continual improvement and compliance with regulatory, statutory requirements and other requirements, **ETHYDCO** is committed to:

- Conduct business with high quality in a manner that; protect the environment, prevent pollution, maintains healthy safe work environment, prevent accidents and injuries in workplace, saves energy, secures information, and treat systems vulnerabilities and prevents all types of losses through the best utilization of resources.
- Conduct business in an honest and ethical manner. Taking a zero-tolerance approach to Bribery and Corruption. And enforcing effective systems to counter bribery.
- Appoint well-qualified personnel and train them continuously to ensure their capability to carry out the work with quality focus that aligns with the company management systems and achieves its objectives.
- Managing business, bribery, financial, environmental, information security and social risks, obligations, opportunities and their influences on profits, people and planet, supporting any design for conservation of energy, supporting the purchase of energy-efficient products and services and promoting green economy to ensure sustainability.
- Ensuring the availability of information and of necessary resources for interested parties to achieve integrated energy management system objectives and targets.
- Raising employee's awareness about the difference between a major incident and a minor incident, incidents resulting from ignoring Process Safety and the most important incidents related to Process Safety and lessons learned from them and how they are applied.
- Implementation of structured inspection and maintenance programs to regularly test safety critical equipment to ensure the availability and reliability in emergency cases.
- Managing the changes to the process/design, procedures or organizational changes through a system to ensure that the risks resulting from these changes are within the ALARP level.

Policy and objectives should be regularly reviewed to ensure ongoing suitability and ensure that they are adequate to customers, shareholders, and all interested parties.

**إيثيدكو** كقيمة عالمية في مجال إنتاج خامات البلاستيك والمطاط؛ تلتزم تماما بتنفيذ جميع أنشطتها بجودة عالية وبطريقة مستدامة من خلال متابعة التحسين المستمر في جميع جوانب أنشطة الشركة وذلك لتحقيق والمحافظة على إرضاء العملاء والمساهمين وجميع الأطراف المعنية.

**إيثيدكو** كمنظمة مسؤولة لديها نهج متكامل لجميع نظم الإدارة العالمية المعمول بها، والتي تناسب وتعزز أنشطة الشركة المختلفة في جميع العمليات الإنتاجية وذلك من خلال المشاركة الفعالة والالتزام والمتابعة من جميع الموظفين والمقاولين.

وكجزء من الالتزام بالتركيز على العملاء والتحسين المستمر والالتزام بالمتطلبات القانونية والتنظيمية وأي متطلبات أخرى؛ **إيثيدكو** تلتزم بما يلي:

- تنفيذ جميع الأعمال بجودة عالية واستخدام أمثل للموارد بما يحقق: حماية البيئة، منع التلوث، الحفاظ على بيئة العمل صحية آمنة، منع الحوادث والإصابات في أماكن العمل، ترشيد الطاقة، حفظ المعلومات ومعالجة نقاط الضعف بالأنظمة لتجنب جميع أنواع الخسائر.
- تنفيذ جميع الأعمال بنزاهة وأخلاقية. اتخاذ نهج عدم التسامح مع الرشوة والفساد، وفرض أنظمة فعالة لمواجهة الرشوة.
- اختيار العاملين المؤهلين بشكل جيد واستمرار تدريبهم لضمان قدرتهم على تنفيذ العمل بجودة عالية تتلاءم مع النظم الإدارية بالشركة وتحقق أهدافها.
- إدارة مخاطر الأعمال والرشوة والمخاطر المالية والبيئية والاجتماعية والالتزامات والفرص وتأثيراتها على الأرباح، والأفراد والمجتمع ودعم التصميمات التي تؤدي للحفاظ على الطاقة ودعم شراء المنتجات أو الخدمات ذات الكفاءة في استخدام الطاقة وتشجيع العمل بمبدأ الاقتصاد الأخضر لضمان الاستدامة.
- إتاحة المعلومات والموارد اللازمة للجهات ذات الصلة لتحقيق أهداف المنظومة المتكاملة لإدارة الطاقة.
- توعية العاملين بالفارق بين الحادث الجسيم والحادث الغير جسيم والحوادث الناتجة عن تجاهل سلامة العمليات وأهم الحوادث المتعلقة بسلامة العمليات والدروس المستفادة منها وكيفية تطبيقها.
- تنفيذ برامج منظمة للفحص والصيانة والاختبارات الدورية للمعدات الحرجة للتأكد من استجابتها في حالات الطوارئ.
- إدارة التغيير لعمليات التشغيل (التصميم)، والإجراءات والهيكل التنظيمي للتأكد من أن المخاطر الناجمة عن هذه التغييرات لا تزال داخل الحدود المقبولة.

السياسة والأهداف يتم مراجعتها بانتظام لضمان الموائمة الدائمة وضمان التوافق مع العملاء والمساهمين وجميع الأطراف المعنية.